
Амир Фазлић је затражио да се ургира за достављање одговора на питања 

постављена на наставку 36. сједнице Дома, одржаном 22. 11. 2012. године. Питања 

гласе: 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. ''Колико возила у 2012. години посједују институције БиХ, те која је њихова 

књиговодствена вриједност у 2012. години?  

2. Колико су институције утрошиле за возни парк у 2012. години (раздвојити 

одржавање од набавке нових возила)?'' 

Питање постављено Влади Федерације БиХ – ''Колико возила у 2012. години посједују 

институције Федерације БиХ, те која је њихова књиговодствена вриједност у 2012, те 

колико новца је потрошено за возни парк у 2012. години (раздвојити одржавање од 

набавке нових возила)?” 
 


